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Grune. CAEN EXEC orivw=ni: IEEECEN@minbzk.nl]

To:

(EXER)
From: )
Sent: Thur 8/20/2020 9:14:00 PM

Subject: RE: BC advies testcapaciteit

Received: Thur 8/20/2020 9:14:00 PM

Gaan ze de minister uitnodigen? Wordt bijzonder gesprek

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Postbus 20350 | 2500 EJ |Den Haa

|IEEmio vs. | 070SEKENN
1 o70HEE
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Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: 5.1.2e ) @minvws.nl>

Datum: donderdag 20 aug. 2020 7:33 PM

Onderwerp: RE: BC advies testcapaciteit

Hi all,

BEd net gesproken, ze hebben gesproken in de BC over drie onderwerpen. Over de rol van de huisartsen gaan ze geen

flitsadvies uitbrengen maar|JEIEEis gekoppeld aan

ICKETN
=n dat gaat helpen.

Ze komen met aandachtspunten in de communicatie van teksten en oproep tot synchronisatie tussen app-teksten, teksten op

huisarts.nl en teksten op ggd.nl, zaak hier te kijken waar we zaken kunnen stroomlijnen.

Derde onderwerp waar tijd/emotie heen ging is de testcapaciteit in NL. Ze vinden het haast onbestaanbaar dat er nu nog steeds

te beperkte testcapaciteit is en gaan voorzl hierover een ‘noodkreet’ slaken richting minister. Gaan [EE uitnodigen voor de BC !

Volgens mij goed werkbaar zo,

oR
var:IEEE SEE rir

Verzonden: donderdag 20 augustus 2020 16:51

Aan: )SEEe minvws.nl>;IEE)BEEE@ minvws.nl>;
) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: BC advies testcapaciteit

Erg risicovol. Kan iemandEE bellen dat dit risico heeft dat app niet doorgaat?



545973

Met vriendelijke groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: ES )ERED@ minvws i>Datum: donderdag 20 aug. 2020 4:48 PM

Am: ) SET ioso>,EEN) JENN ain oI
@minvws.nl>

Onderwerp: FW: BC advies testcapaciteit

BC broedt op een advies, maar ben niet gerustgesteld op positieve toon...

Verzonden: donderdag 20 augustus 2020 16:07

Aan: CEE minvws.nl>

Onderwerp: RE: BC advies testcapaciteit

Ja, sommigen suggereerden een advies dat app niet uitgerold mag worden, voordat testcapaciteit op orde s..

[REReef
zit er

altijd wel constructief in, dus goed om met hem te schakelen... als jij met hem schakelt, kom ik op de lijn als zich toch een

advies van deze strekking zou voordoen...

Van: 5.1.2¢ )SEED© minvws.ni>
Verzonden: donderdag 20 augustus 2020 16:04

aan:[EEN BEEN invws.ni>
Onderwerp: RE: BC advies testcapaciteit

BE3heb ik al gebeld en hij vertelde mij dat hij een constructief advies voor ogen heeft, om het probleem te signaleren en

constructief mee te denken over een oplossing. Heb jij andere beelden uit het overleg?

Verzonden: donderdag 20 augustus 2020 15:59

aan:[EENBEEin vs n>
Onderwerp: RE: BC advies testcapaciteit

+E

(GGD GHOR) stelt in de BC vergadering dat laboratoria niet voldoende capaciteit kunnen leverne als GGD daarom

vraagt. Commissie suggereert om advies op te stellen dat CoronaMelder niet gelanceerd moet worden voordat dit in orde is.

Misschien goed als jij contact met EXE hebt om uit te zoeken hoe dit precies zit. Jij heb zijn contactgegevens wel toch?
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Hartelijke groet,

Verzonden: donderdag 20 augustus 2020 15:36

aan:IE
Onderwerp: BC advies testcapaciteit

[IE]
Ik begrijp net van

CRE
dat er een advies komt over testcapaciteit schaarste om dat te signaleren en een aanbod te doen tot

constructief creatief meedenken voor oplossingen. Klopt dat?

minvws.nl>

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

HEE


